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ras	 választ igénylő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökéne k

Helyben

Tisztelt Elnök Ür!

Az Országgyülésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést
kívánok feltenni Balog Zoltán Emberi Erőforrások Miniszter Úrhoz :

„Létrehozza a kormány az Integrált Egészségügyi Térséget (IET)? ”
címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Az Emberi Erőforrások Minisztériumának megbízásából a Századvég intézete 201 4
szeptemberében egy tanulmányban írta le az egészségügy átalakítására tett javaslatát .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

Tervezi-e a kormány, hogy létrehozza az Integrált Egészségügyi Térséget (IET) a javasla t
alapján ?

2. Terveik szerint alkalmazzák majd az abban foglaltakat ?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2016. július 6 .

Tisztelettel :

Dr. Oláh Lajos
országgyű lési képviselő
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